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《四级作文范文带翻译：英语在教育中应占怎样的比重？》

在大学英语四级考试中，写作占试卷总分的15%，满分106.5分。除了阅读之外，英语
四级作文也是非常重要的。想要提升写作成绩，每天至少要坚持写一篇英语作文，下
面是我们整理好的四级作文范文。

Recently, a post claiming that "English is officially excluded from the college and high
school entrance exams" has been circulating online. In response, the Beijing Education
Committee stated that the reform plan for the college and high school entrance exams in
Beijing has not been officially issued, and the overall reform plan by the Ministry of
Education is also pending. Nevertheless, the debate over the proper emphasis of English
in national education has sparked hot discussions among netizens.

In my opinion, English should continue to be a significant part of national education. As
the global lingua franca, English plays a vital role in international communication,
research, and business. Proficiency in English enables students to access a wealth of
global information and resources, fostering their understanding of the world and
enhancing their personal development.

However, it is also important to strike a balance between English education and the
preservation of local languages and cultures. English should not overshadow other
subjects or local languages.

最近，网上流传着一则帖子，声称“英语正式退出高考和中考”。对此，北京市教委
表示，北京市高考改革方案尚未正式出台，教育部的整体改革方案也暂未出台。尽管
如此，关于英语在国家教育中应占的比重这一话题还是在网民中引发了热烈的讨论。

在我看来，英语应继续作为国家教育的重要部分。作为全球通用语言，英语在国际交
流、研究和商业中起着至关重要的作用。英语流利能够让学生接触到丰富的全球信息
和资源，增进他们对世界的理解，提升个人发展。

然而，同时也要在英语教育和保护本地语言及文化之间找到平衡。英语不应盖过其他
科目或本地语言。
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